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BESTYRELSESMØDE 

DATO Onsdag den 16. august 2023 

TIDSPUNKT 16.30-18.30 

STED Biblioteket i Rønne, mødelokale 2 

DELTAGERE Lars Jørgensen, Kasper Johansen, Mogens Olsen, Nikolaj Fjellerad, 
Rasmus Sprotte, Morten Warming, Jeppe Munk Rebsdorf, Sofie 
Christiansen og Andreas Grosbøll 

AFBUD Kasper, Jeppe & Lars 
 

REFERAT 
 

1) Formalia 

Godkendelse af dagsorden og referat (BILAG 1) fra sidste møde. 

 

Referat: Godkendt 

 

2) Nyt fra 

- formanden 

Ca. status qua med antallet af medlemmer. Der er pt. 73 medlemmer. 

- partikontoret 

Andreas har være ti kontakt med partikontoret i forbindelse med den svigtende 

koordination til Folkemødet. På vegne af bestyrelsen har Andreas derfor 

foreslået, at partiforeningen fik en repræsentant i arbejdsgruppen. Rasmus og 

Morten vil begge gerne være i arbejdsgruppen for Folkemødet. Det skriver 

Andreas til Jens. Hvis de kun vil have én med, bliver det Rasmus. 

- regionen 

Vi har ikke hørt noget længe. Andreas hører med Thomas inden næste 

bestyrelsesmøde. 

- landsledelsen 

Lars har meddelt Andreas, at han ikke længere er sygemeldt. 

- øvrigt 

Intet. 

 

3) Planlægning det kommende halve år 

Hvad skal der koordineres og igangsættes i forhold til de aktiviteter over det 

kommende halve år, vi har i årskalenderen? Hvem er ansvarlig for de enkelte 

aktiviteter? Er der brug for små arbejdsgrupper? 
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Pia har tilbudt sig med endnu et besøg på øen. Skal vi takke ja og i givet fald 

hvornår og med hvilket indhold? 

 

./. BILAG: 

BILAG 2 Årskalender E23 

 

Referat: Der er udfordringer i forhold til arrangementet den 2. september, derfor 

forsøges det flyttet til lørdag den 16. AG undersøger, om der kan laves et 

arrangement der. 

AG arbejder videre med kulturdebatten. 

 

4) SF Bornholms og Europaparlamentsvalgkampen 

Hvad vil vi prioritere af engagement i Europaparlamentsvalgkampen: Skal vi 

forsøge at få arrangeret oplæg, paneldebat eller lignende? Skal vi på gaden i løbet 

af valgkampen? Hvis vi prioriterer aktiviteter i større eller mindre omfang, skal vi så 

nedsætte en kampagnegruppe?  

 

Referat: Det var som udgangspunkt ikke noget, som bestyrelsen ønskede at 

prioritere voldsomt. Vi kan altid etablere en uddelingsdag, og i øvrigt se, hvad der 

planlægges fra partikontoret eller her på øen.  

 

5) Politisk debat: Budget 2024 

Drøftelse af det kommunale budget for 2024. 

 

Skal vi som SF Bornholm lave en udtalelse. Eventuelt med følgende elementer: 

• Opfordring til samarbejde i kommunalbestyrelsen 

• Opfordring til at tage ansvar for beslutningerne og undlade rammebesparelser 

• Nedslag på konkrete områder; hvor vil SF Bornholm ikke spare, og hvor kan vi 

acceptere besparelserne? 

 

./. BILAG: 

BILAG 3 Oversigt spareforslag 

BILAG 4 Oversigt udvidelsesforslag 

BILAG 5 Oversigt anlægsforslag 

 

Beskrivelserne af forslagene for de enkelte områder kan ses her. 

 

Referat: Der udspandt sig en lystig diskussion. AG skriver på det baggrund et oplæg 

til udtalelse og udsender til kommentering i bestyrelsen. 

 

6) Eventuelt 

https://brk.dk/Om-Kommunen/Oekonomi/Sider/Budget-2024.aspx
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Drøftelse af SoME-strategi, som skal på dagsordenen. Andreas hører August fra 

partikontoret, om han kan deltage online på næste bestyrelsesmøde til inspiration.  

I sammenhæng hermed – og i øvrigt også ud fra sin egen præmis skal vi have 

drøftet, hvordan vi kan støtte op om rekruttering til SFU. 

 

For referatet 

AG 


